
Rødkløvervej-byggeriet -10 dags forespørgsel 

 

 

Christiansbjerg Fællesråd og mange lokale borgere har protesteret mod Rødkløvervej-
projektet.  

Synspunktet er, at parcelhusene skal blive liggende, og at der i øvrigt er boliger nok 
til studerende i området og i Aarhus i øvrigt. Det er på tide, der bliver taget mere 
hensyn til folk, der har boet i Århus i mange år og ikke kun til studerende, der skal bo 
i byen i 3-5 år. 

Kun 30 % af boligerne i det ønskede højhusbyggeri vil være familieboliger. 

 

Det ønskes oplyst, hvor mange studerende, der var, er og vil være boliger til på 
Christiansbjerg/Katrinebjerg. Der tænkes på kollegier, ungdomsboliger og lejligheder 
prædestineret til at være studieegnede boliger.    

1) Før sidste kommunalvalg 

2) På nuværende tidspunkt 

3) I fremtiden inkl. det byggeri, der er tilladt efter vedtagne lokalplaner/ændrede 
lokalplaner mv. 

 

Venlig hilsen 

Dorthe Borgkvist 

 


